

Call for Papers
1996 Learned Societies Conference
Brock University

The 1996 Conference of the ACLC/CCLA will be held from May 24 to 26 at Brock University, St. Catherines, Ontario. Proposals are invited in all areas for Open Sessions.

In addition, there will be three special sessions for which proposals are invited:

1. Sexuality, Life Writing, and Feminist Comparative Perspectives.
2. Sciences and Literatures.
3. Comparing Cultural Studies.

All current (1995) members of the Association are invited to submit abstracts of one page only (300 words) to:

Dr. Richard Cavell
Vice-President
Canadian Comparative Literature Association
Department of English
University of British Columbia
Vancouver, B.C.
V6T 1Z1
Fax: (604) 822-6906
Email: rcavell@unixg.ubc.ca

Deadline: 15 January 1996

Appel de communication
Congrès des sociétés savantes 1996
Université Brock.

En 1996 la conférence de l'ACLC/CCLA aura lieu entre le 24 et le 26 mai à l'Université Brock à St. Catherines, Ontario.

Nous accueillons vos propositions pour les sessions ouvertes. Il y aura également trois sessions spéciales auxquelles vous êtes invités à participer:

1. Sexualité, écrire la vie et perspectives féministes et comparées
2. Sciences et littératures
3. Comparer les études culturelles

Comp
la litté
LIBRAIRIES

Tout membre actuel (1995) de l'association est invité à soumettre un résumé d'une page seulement (300 mots) à:

Dr. Richard Cavell
Vice-président
Canadian Comparative Literature Association
Department of English
University of British Columbia
Vancouver, B.C.
V6T 1Z1
Fax: (604) 822-6906
Email: rcavell@unixg.ubc.ca

Date limite 15 janvier

Nouvelles News

José Antonio Giménez Mico a reçu la bourse d'excellence du Fonds FCAR dans le cadre du concours des bourses de recherche postdoctoral. Le dossier de M. Giménez Mico a été classé au premier rang par le comité-concours multidisciplinaire.

José Antonio Giménez Mico has received an FCAR postdoctoral scholarship. His dossier was ranked first by the selection committee in the category of interdisciplinary studies